
Innkalt: 
Hans Kristian, Petter, Jon Ivar,  
Carl, Trond, Eskil, Torstein 
Anette 
Avbud: Mads, Pål,                                                                                        
Ikke møtt: Merete  

 
Protokoll styremøte 

Dato:  16.02.2025 Kl 2000 – Ekstraordinært styremøte 
Hvor:  Nettmøte - Teams  
                       
Tilstede: John-Kyrre, Torstein, Jon Ivar, Trond Erik,  

Sak 
nr. 

Saker Ɵl behandling.  

12/25 Re-etablering av seniorgruppe – Forslag Ɵl årsmøtet 
Trond Thomassen redegjorde for et iniƟaƟv om å få den Ɵdligere 
seniorgruppa Ɵl å komme opp å gå.  Den har ligget nede noen år. 

 Jan Kjell Rugtvedt har sagt seg villig til å lede utvalget 
 Jfr. Vedlagt presentasjon s. 1 

 
Forslaget levert inn eƩer fristen. 
 
Beslutning 

 Siden dette er et eksisterende utvalg, trengs det ingen 
beslutning på Årsmøtet om å etablere det. 

 Valgkomiteen oppdaterer liste over personer til valg 
(det skal være gjort) 

13/25 Etablering en havfiskegruppe – Forslag Ɵl årsmøtet 
Trond Thomassen redegjorde for et ønske om å revitalisere en 
Hav-Fangst gruppe.  Inkluderer flere elementer, blant annet: 

 Etablere utvalg – Roger Olsen foreslått som leder 
 Omfatter både havfiske og jakt på sjøen  
 Sette Arvor i driftsmessig stand (båten har stått på 

land lenge og maskinrommet hadde nylig vann til midt 
på motoren) 

 Velge medlemmer til utvalget og andre forutsetninger 
på Årsmøtet 2025 

 Jfr. Vedlagt presentasjon s. 2 
 
Forslaget levert inn eƩer fristen. 



 
Beslutning 

 Det foreslåtte utvalget legges som «gruppe» under 
Fiskeutvalget – Da trengs ikke beslutning på årsmøtet 

 Valgkomiteen oppdaterer sine lister for valg så fort 
som mulig 

 Gruppen får et år fram til neste Årsmøte på å 
demonstrere sin interesse og aktivitet 

 Det tas ingen beslutning rundt salg eller ikke av Arvor 
nå. De tidligere årsmøtevedtakene om salg blir derved 
stående 

 Dersom Arvor settes på sjøen og brukes før et salg, 
skal det være etablert en ansvarlig person som har 
tilsyn med båten  

14/25 Bruk av Sporio i BJFL 
Det er kommet inn forslag Ɵl årsmøte om at BJFL tar i bruk 
Sporio som godkjent eƩersøksordning i BJFL 
 
Styrets innstilling til Årsmøtet vedrørende Sporio 

 Sendes til Jaktutvalget for vurdering der 
 
 

15/25 Forslag om «pant» på jaktkort det ikke har bliƩ felling på 
Det er kommet inn forslag Ɵl årsmøtet om at jaktkort det ikke 
har bliƩ felling på gir 50% rabaƩ ved kjøp av Ɵlsvarende kort 
neste år 
 
Styrets innstilling til Årsmøtet: 

 Forslaget bør ikke få støtte, grunnet økonomiske 
argumenter  

16/25 Offentliggjøring av Styrereferater 
Det er kommet inn forslag Ɵl Årsmøtet om at foreningen bidrar 
Ɵl at referat fra styremøtene kan offentliggjøres 
 
Styrets innstilling til Årsmøtet: 

 Publisering av protokoll anbefales støttet.  På sikt som 
informasjon begrenset til medlemmene.  Inntil videre 
støttes det en publisering på BJFLs åpne sider. 

  
17/25 Diverse – Til orientering 

Jon Ivar har laget opplegg for å registrere dugnadspoeng på 
neƩsidene 

 Innlegging skal fortsatt gjøres av ansvarlig ledelse for 
dugnad 

 Siden viser oversikt over hvor mye poeng enhver har 
 



Det ble bekreftet at Styremøtet 16.1 besluttet å gi Odd Skaar 
æresmedlemskap (dette momentet var ikke med i referatet) 
 
Det arrangeres felles busstransport Ɵl Camp Villmark 5.4.2025.  
Opplegget er et samarbeid med Eidanger JFF 
  

  
  
  
  
  

 
 
Med vennlig hilsen 
Carl Behrens 
 

 


